
Protokoll fört vid sammanträde med distriktets styrelse 2018-12-17 kl 18 i  
Altuna bygdegård Ulvåker.

Närvarande: Wivi, Anders, Kjell, Sören, Lars, Anna P, Camilla, Ari och 
Ingegerd. 
Från valberedningen Birgitta Svensson, Susanne Karlstedt och Emma 
Stigsson
Anmält förhinder: Anna K och Inger.

§1 Wivi hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat och en kort 
presentation av DS samt delar av Altunas styrelse som berättade om sin 
verksamhet.

§2a Dagordningen godkändes.

§2b Valberedningen presenterade vilka som står för omval resp. som har 1 
år kvar samt undrade om några specifika kompetenser söktes till styrelsen.

§3 Föregående protokoll från 29/10  godkändes samt AGL justerades.

§4 Lars redogjorde för ekonomin och uppskattar att det blir ett +resultat på
ca 20 000:-. Projektpengar till skadeförebyggande arbetet sökes när 
projekttiden är slut hösten 2019.

§5 På rapporternas gavs  info om arr.stödet som beräknas sluta på  -7778:-, 
Bergs utbyggnad, skadeförebyggande arbetet, e cirkel i det samma.

Frågor om miljöpolicyn.

 Ari vill ha in material för att få en levande hemsida, kommande aktiviteter i
våra bygdegårdar är lämpligt att skicka in nu när hemsidan fungerar på nytt 
sätt. Fortsatt diskussion om hur info ska nås till våra medlemmar.

 Anteckningar från mötet i Ryda läggs på hemsidan.

Beslut angående rapporterna.

Anna och Anders arbetar med miljöpolicyn, ett förslag till stämman. Wivi 
åker till ordförandekonferens, Sören till försäkringskonferens båda i 



Stockholm.

§6 Till att representera Västra Götalands bygdegårdar i länstyrelsens 
planering av landsbygdsprogrammet valdes Sören Runnestig.

Till att representera distriktet i östra leaderområdets planering av den 
lokala utvecklingsstrategin valdes Sören Runnestig. 

Till att representera distriktet i nord-västra leaderområdets planering av 
den lokala utvecklingsstrategin valdes Wivi Wiking. 

§7 Borgunda har anmält intresse till att vara värd för kommande stämma. 
Wivi kollar några detaljer innan beslut.

§8 Under övriga frågor presenterade Emma Stigsson fr Östra Leader 3 olika 
programcheckar bl a till ungdomar.

Ari och Lars ges uppdrag att planera utbildning av hemsidan.  

§9 Nästa möte blir den 28 jan i förslagsvis N Vånga.

§11 Wivi tackade för visat intresse och avslutade mötet.

sekr  Ingegerd  Ambertsson                                     ordf  Wivi  Wiking  




